



الطلاب أولاً: إلهم، علم، إحتفل *Students First: Inspire- Educate- Celebrate*

Parents can preview possible curriculum changes

يمكن لأولياء الامور معاينة التغييرات المحتملة في المناهج الدراسية

Dearborn Public Schools is offering a chance for parents and community members to explore two new curriculum resources the District is recommending for next year - one for elementary English Language Arts.

Interested parents can view some of the materials online and then learn more about the resources during online meetings on Monday for the elementary program

The English Language Arts curriculum resource has gone through extensive evaluation by Dearborn teachers, administrators and have been recommended by the District's curriculum committee. This is part of the District's regular process to update and implement new curriculum. Please note, these changes have not yet been approved by the Board of Education.

Elementary Reading and Writing

Elementary parents are invited to learn more about the Benchmark Advance English Language Arts program that the District is considering for all the kindergarten through fifth grade classrooms.

Benchmark Advance © 2021 is a standards-based, core English Language Arts program. Language arts includes reading and writing and also impacts text-based resources for science and social studies. The Benchmark program provides lessons and practice in all areas of reading including phonological awareness, phonics and word study, fluency, vocabulary, and comprehension. Writing is also included.

Parents are invited to attend a Zoom meeting with Benchmark representatives for more information and a Q & A session on Monday, June 1 from 5 to 6 p.m. Please email communications@dearbornschools.org for information on logging into the Zoom meeting and to get login information to view a sample of the digital curriculum material.

أولياء الامور الأعزاء،

يمكن الامور معاينة التغييرات المحتملة في المناهج الدراسية

تقدم مدارس ديربورن العامة فرصة لأولياء الامور وأفراد المجتمع لمراجعة المنهج الجديد لفنون اللغة التي توصي بها مدراس ديربورن للعام الدراسي ٢٠٢٠-٢٠٢١ - الرياضيات في المدرسة الثانوية. يوفر كلا المنهجين موارد .

خضعت كل من مصادر المناهج لتقييم واسع من قبل مجموعه كبيرة معلمي واداريي مدارس ديربورن. هذا جزء من العملية المنتظمة لمدراس ديربورن لتحديث وتنفيذ المناهج الجديدة. يرجى ملاحظة أن هذه التغييرات لم تتم بعد الموافقة عليها من قبل المجلس التربوي لمدراس ديربورن..

فنون اللغة- القراءة والكتابة- الابتدائية

أولياء الامور الابتدائية مدعوون لمعرفة المزيد عن برنامج Benchmark Advance لفنون اللغة الإنجليزية الذي تضعه المنطقة في الاعتبار لجميع طلاب المدراس الابتدائية من صف الروضة الى صف الخامس.

Benchmark Advance © 2021 هو برنامج أساسي لفنون اللغة الإنجليزية قائم على المعايير. تتضمن فنون اللغة القراءة والكتابة ، كما تؤثر على الموارد النصية للدراسات العلمية والاجتماعية. يوفر برنامج Benchmark الدروس والممارسات في جميع مجالات القراءة بما في ذلك الوعي الصوتي ، الصوتيات ودراسة الكلمات ، والطلاقة ، والمفردات ، والفهم. و الكتابة .

أولياء مدعوون لحضور اجتماع Zoom مع ممثلي Benchmark للحصول على مزيد من المعلومات وجلسة أسئلة وأجوبة يوم الاثنين 1 حزيران/ يونيو من الساعة 5 إلى 6 مساءً. برجاء إرسال بريد إلكتروني إلى Communications@dearbornschools.org للحصول على معلومات حول تسجيل الدخول إلى Zoom.

لكم جزيل الشكر على دعمكم و تعاونكم.

Parental Partnership with the School is Crucial Because:

Educators + Parents + Students = Excellent Students and Successful Community

الشراكة بين أولياء الامور والمدرسة أمر في بالغ الأهمية لأن: المعلمين + أولياء الامور + الطلاب = طلاب مميزين ومجتمع ناجح